一、本篇资料的主要内容

本篇资料反映了全省生产、流通与消费等环节的价 格变动状况。主要包括居民消费、商品零售、生产资料、 工业生产者出厂、工业生产者购进、住宅销售等价格指 数。

二、本篇资料的来源

1.居民消费、商品零售和农业生产资料价格指数来 源于消费价格统计调查年报,由国家统计局山东调查总 队消费价格调查处整理提供。

2.工业生产者出厂、工业生产者购进、住宅销售等 价格指数来源于生产价格统计调查年报,由国家统计局 山东调查总队生产价格调查处整理提供。

3.农产品生产者价格指数来源于农产品生产者价格 调查年报,由国家统计局山东调查总队农业调查处整理 提供。

Brief Introduction

I. Main Content

Data on the price indices in this chapter show the changing trend in production, circulation and consumption, including mainly consumer price indices of residents, retail price indices, producer price indices for industrial products, purchasing price indices for industrial producers and price indices of residential sales.

II. Source of Data

(1) Data on consumer price indices of residents, retail price indices and price indices of agricultural means of production are based on yearly report on consumer price and are provided by the Division of Consumer Price Survey of the National Bureau of Statistics in Shandong.

(2) Data on producer price indices of industrial products, industrial producer purchasing price indices and real estate price indices are based on yearly report on production price and are provided by the Division of Production Price Survey of the National Bureau of Statistics in Shandong.

(3)Data on producer price index of agricultural products are based on yearly report on producer price of agricultural products and provided by the Division of Agriculture Statistics of Shandong Provincial Bureau of Statistics.